
Møtereferat Orstad FAU 

Dato 25.08.2021, kl. 20.00.  
Sted: Teams 

Til stades Jone Aasland  
Ingvild Salte 
Margrethe Øglænd 
Helen Bekkeheien 
Bjørn Roar Vagle 
Bennedicte M Idsal 
Julie Victoria Tengesdal Nordmark 
Tor Åge Risnes 
Forfall:  
Marit Selle Martinsen 

Møteleiar Jone Aasland 

Referent Jone Aasland  

 

Saker  

Sak Omtale 

1 Gjennomgang av referat fra forrige møte. Feil utskrift så denne saken 
ble lagt bort.  

 
2 Konstituering nytt FAU styre for skoleåret 2021/2022. 

Leder: Jone Aasland, ferdig i styret 2022 

Nestleder: Benedicte M Idsal, ferdig i styret 2023 

Sekretær: Marit Martinsen, ferdig i styret 2022 

Representant i Kommunalt FAU: Julie V Tengdesdal, ferdig 2022 

Ansvarlig for natteravn ordning: Ingvild Salte, ferdig 2022 

Bjørn Roar Vagle, styremedlem, representere OLS, ferdig 2023 

Helen Bekkeheien, styremedlem, ferdig 2023  

Margrethe Øglænd, styremedlem, ferdig 2022 

Driftstyret: 

Jone Aasland, Helen Bekkeheien, Margrethe Øglænd  



3 Informasjon til hjemmene ved skolestart samt ny app. Rektor 
informerer om diverse utfordringer ifm utsendelse av informasjon til 
foreldre. Informasjon lå ute på hjemmesiden så skolen oppfordrer til 
å sjekke hjemmesiden. Ny app ble tatt i bruk i August etter ny avtale 
med leverandør som ga utfordringer med å nå frem til alle. 
Kommunen tar kritikk og håper dette er i orden nå.  

4 Kantinen. Det vil så raskt som mulig bli åpnet for kantine igjen. 
Muligens etter høst ferien. Det vil bli en todelt løsning. Ungdoms 
skolen skal spise i klasserommene med eget opplegg. 1-7 trinn og 
ATO skal ha tilsvarende ordning som tidligere. Sonja Rita jobber med 
å behovs oversikt. Rektor sjekker melk ordning om denne kan 
komme i gang midlertidig 

5 Uteområde. Julie har fått økonomisk oppsett og innholds løsning fra 
kommunen. Rektor søker barn og unge om midler. Karusell som ble 
demontert i boligfelt vil bli montert når nytt areal er godkjent.  

6 Natteravnsordning. FAU har blitt kontaktet av Føyland (Blå kors) om 
en felles ordning på tvers av skole kretsene. Ønsker at området blir 
utvidet til også gjelde Fossen, Kalberg, bueskytter banen. Forslag om 
å endre til en dag hver i helgen. F.eks Orstad med 4 personer på 
fredag og Frøyland med 4 personer på lørdag. Skolen sender ut lister 
med hvem som skal gå. Vester og notat bok etc. ligger fremdeles på 
Coop Øksnevad og hentes fredag før vakt og leveres tilbake lørdag 
formiddag. Kontaktperson i FAU, Ingvild Salte kan kontaktes dersom 
en har spørsmål til ordningen.  

7 Trolljeger for elver. Helen sjekker muligheten for en kan få til ett 
opplegg med f. eks et trinn som en forsøks ordning.  

8 Ungdomstrinn, egne regler og muligheter. Fra i høst vil hvert trinn 
(8-10 trinn) få anledning til å gå hjem/butikk en dag i uken. Blir eget 
opplegg ifm lunsjen 

9 Informasjon fra rektor. Vært en god oppstart på skolen. Noe fravær 
blant elever og personal pga Covid. Rektor melder at flere elever 
observeres på Ruten i Sandnes på kveld i helger. Fau oppfordrer 
foreldre til å ta en samtale med elvene og unngå ferdsel her. Skolen 
har tatt i bruk ny skoleplan med 60 og 90 minutters time. Skal 
innføres i Jærskolen på sikt. Ordning blir evaluert til sommeren.   

10 Eventuell:  

- Rektor informerer om mulige planer for utvidelse av OLS. 
Saken blir belyst på videre møter.  

- Sak innmeldt fra foreldre angående ny skole plan. Er denne 
endringen gjort for skolen eller elvenes beste? Rektor 
informerer at elevene er mest opplagte og mottakelig for 



undervisning første timer på skolen og etter mat pausen og da 
vil man utnytte disse periodene. Det er også for få en bedre 
fordeling av personal. Det pedagogiske står i sentrum med 
fokus på eleven. Det er lagt opp til små pauser. Ordning vil bli 
evaluert og blir en fast sak på FAU møte i skoleåret.  

- Toalett på skolen. Rektor informerer at 8 stk. toalett nå er 
renovert og fremstår i betydelig bedre stand enn før 
sommeren.  

- Fau spilte inn til rektor en «rykte» sak på hvorvidt 
ungdomsskole trinnet skal flyttes til Klepp U når det bli 
kapasitet der. Det jobbes med ulike scenarioer i kommunen 
og dette er ett av dem. FAU vil jobbe for å beholde dagens 
ordning eller få til en ordning med Engelsvoll eller Frøyland.  

- Polentur. Legges opp til å bli arrangert i starten på 10 trinn slik 
som ordning var tidligere.  

 
Neste 
FAU møte 

6. oktober klokken 18.00. Møtested: Personal rom 

Driftstyret Neste møte 29/09. Kl 17.00. Jone, Helen og Margthe møte. Frafall må meldes 
inn til Vara. Møtested: Personal rom 

 
 

 
 
 
 
 
 


